
آرمان ملی: در حالی پرونده فساد در فوتبال کشورمان هنوز 
در حال بررسی است که خداداد افشاریان رئیس پیشین کمیته 

داوران فدراسیون فوتبال بازداشت شد. 
   شروع ماجرا 

حدود یک ماه بود که خبری مهم دست به دست می شد 
مبنی بر اینکه برای برخی مدیران ارشد فدراسیون فوتبال در 
دادگاه پرونده جدیدی تشکیل شده است. بر اساس برخی 
اطلاعات تازه انتشار یافته پای چند مدیر فوتبالی سرشناس، 
چند مدیر ارشد فدراسیون فوتبال و چندین فعال رسانه ای 
به یک پرونده فساد بزرگ باز شده است. گویا مقدار »رشوه« 
جابه جا شده زیاد است و می تواند شوکی بزرگ به فوتبال 
ایران وارد کند. تسنیم نوشت: در ادامه فرآیند رسیدگی به یک 
پرونده بزرگ رشوه در فوتبال ایران که چند مدیر فدراسیون 
نیز به عنوان متهم در آن حضور دارند؛ یک مدیر اجرایی ارشد 
فدراسیون و سازمان لیگ، یکی از مسئولان پیشین سازمان 
فدراسیون  رئیس  مشاور  به عنوان  پیش  چندی  که  لیگ 
منصوب شد و یک چهره مشهور رسانه ای در دادگاهی واقع در 
یکی از استان های جنوب شرقی کشور حضور یافتند. بر اساس 
اطلاعات به دست آمده از منابع محلی، در استانی که اتهامات 
خ داده است، هر 3 نفری که به دادگاه رفته اند از  واردشده ر
اهمیت زیادی در فوتبال ایران برخوردار هستند. دو مدیر ارشد 
که به دادگاه رفته اند در سال های اخیر در برگزاری لیگ برتر و 
دسته اول نقشی اساسی داشته اند. چهره رسانه ای معروفی 
هم که نفر اول یک سایت خبری مشهور است، در یک دهه 
اخیر تحت عنوان مشاور رسانه ای از مربیان، مدیران و بازیکنان 
زیادی فعالیت و پول دریافت می کند. او مشهور به جابه جایی و 

لی بازیکن در لیگ برتر است.  دلا
   نظر تاج

مهدی تاج درباره پرونده فساد در فوتبال گفت: مدتی پیش 
یک نهاد، گزارشی دراین باره به ما داد و اعلام کرد که سه نفر 
از پرسنل فدراسیون در این ماجرا بودند. وی ادامه داد: این 
ماجرا مربوط به سال 1400 است که البته من در فدراسیون 
نبودم. وقتی متوجه نوع فساد که رشوه بود شدم گفتم که 
باید در دادگستری مورد بررسی قرار گیرد، چرا که رکن قضائی 
فدراسیون نمی تواند به این موضوع رسیدگی کند. تاج عنوان 
کرد: با وجود این به این نتیجه رسیدیم که افراد حاضر در این 
پرونده )خداداد افشاریان و سهیل مهدی( را فعلا تعلیق کنیم تا 
گر تخلف  زمانی که تکلیف از سوی نهاد قضائی مشخص شود. ا
و فساد احراز شود بدون تعارف و اغماض از تمام فعالیت های 

فوتبالی محروم خواهند شد. 
گری رئیس دادگستری کرمان     افشا

رئیس کل دادگستری استان کرمان از تشکیل یک پرونده 
با موضوع اتهام فساد مالی در یکی از باشگاه های فوتبال در 
استان کرمان خبر داد. فارس چندی قبل نوشت: حجت الاسلام 
والمسلمین ابراهیم حمیدی در تشریح جزئیات این خبر اظهار 
داشت: پس از کسب گزارشی از سوی سازمان اطلاعات سپاه 
استان کرمان مبنی بر وقوع فساد مالی در یکی از باشگاه های 
کرمان بلافاصله رسیدگی به موضوع در  لیگ برتری استان 
دستور کار دستگاه قضائی قرار گرفت. رئیس کل دادگستری 
استان کرمان افزود: در این رابطه چند نفر از مسئولان سابق این 
باشگاه تحت تعقیب قضائی قرار گرفته اند و تحقیقات تکمیلی 
در این رابطه ادامه دارد. وی اعلام کرد: تخلفات صورت پذیرفته 

مربوط به سال 1400 و قبل از آن است و در این رابطه در زمستان 
سال گذشته پرونده ای در دستگاه قضائی استان کرمان تشکیل 
شده بود. حجت الاسلام حمیدی خاطرنشان ساخت: در این 
رابطه همچنین روز )شنبه ۲۲ اردیبهشت ماه( پنج نفر از افراد در 
کمیته داوران و اعضای فدراسیون فوتبال، سازمان لیگ و یک 
روزنامه نگار ورزشی جهت ادای توضیحات به دستگاه قضائی 
استان احضار و دعوت شده اند. رئیس کل دادگستری استان 
کرمان مبارزه با فساد را خط قرمز دستگاه قضائی اعلام کرد و 
هشدار داد: دستگاه قضائی بدون اغماض با افراد مفسد در هر 
پست و جایگاهی برخورد خواهد کرد. وی عنوان کرد: باتوجه 
به اینکه پرونده در مراحل تحقیقات اولیه قرار دارد، اطلاعات 
تکمیلی در این رابطه از سوی روابط عمومی دادگستری استان 

اطلاع رسانی خواهد شد. 
   استعفا 

با اعلام فدراسیون فوتبال خداداد افشاریان، رئیس کمیته 
داوران و سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ 
فوتبال از سمت هایشان کنار رفتند. خداداد افشاریان متن 
استعفایش را در اختیار ایسنا قرار داد که به شرح زیر است: نظر 
به ادعاهای مطروحه علیه اینجانب و با وجود اینکه موضوع 
فعلا در دست بررسی و رسیدگی است و هنوز هیچ گونه ادعایی 
علیه اینجانب به اثبات نرسیده است اما بمنظور جلوگیری از 
ایجاد حاشیه و التهاب برای فدراسیون فوتبال خواهشمند 
است با کناره گیری اینجانب از مسئولیت ریاست کمیته داوران 
تا تعیین تکلیف نهایی و اتخاذ تصمیم مراجع محترم قضائی 

موافقت فرمایید. 
   مبلغ فساد؟

کسیون ورزش در خصوص  محمد مهدی فروردین رئیس فرا
پرونده فساد در فوتبال بیان کرد: من فقط همین را می توانم 
بگویم که مبلغی که در موردش صحبت می شود با بودجه یک 
سال حوزه انتخابی خودم برابری می کند. رقم بودجه یک 
سال حوزه انتخابی ام 1۸0 میلیارد تومان است. مبلغ فساد در 

فوتبال تقریبا ۲00 میلیارد تومان است، اما نمی توانم آن را تایید 
تا تکذیب کنم. ما هم در حد شنیده ها همین رقم را شنیده ایم.

   ابعاد 
ماجرای پرونده فساد در فوتبال با توجه به اتفاقات رخ داده 
در باشگاه مس رفسنجان در سال های 1399 و 1400 با شکایت 
شرکت ملی صنایع مس آغاز شد، اما پیشرفت تحقیقات موجب 
ورود سه باشگاه صنعتی دیگر به پرونده شده و بر همین اساس 
انتظار می رود به زودی ابعاد تازه ای از این پرونده روشن شود. 
بر این اساس، بررسی موضوع فساد در فوتبال دیگر محدود به 
شهر رفسنجان و استان کرمان و محدوده سال 1400 نخواهد 
بود و عوامل متخلف در برخی دیگر از استان های کشور در 

سال های بعد نیز وارد روند تحقیقات خواهند شد. 
AFC ورود   

کنفدراسیون فوتبال آسیا به تازگی نامه ای به فدراسیون ایران 
ارسال کرده است. AFC در این نامه با نام بردن از دو فرد متهم 
در پرونده فساد در فوتبال، یعنی سهیل مهدی رئیس پیشین 
کمیته مسابقات سازمان لیگ و خداداد افشاریان رئیس سابق 
کمیته داوران فدراسیون فوتبال، خواهان توضیح دراین باره 
کنفدراسیون فوتبال آسیا از فدراسیون ایران  شده است. 
درخواست کرده است ماجرای رخ داده و اقدامات صورت گرفته 

دراین باره را تشریح کند. 
   بازداشت 

خداداد افشاریان رئیس پیشین کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال که نامش در پرونده فساد در این رشته به عنوان متهم 
به چشم می خورد بازداشت و روانه زندان شد. تسنیم در 
ادامه نوشت: تحقیقات جدی در مورد دو متهم دیگر این 
کمیته مسابقات  پرونده یعنی سهیل مهدی رئیس پیشین 
سازمان لیگ و فریبرز محمودزاده مسئول وقت لیگ دسته 
اول همچنان ادامه دارد. برای دیگر متهم این پرونده که فردی 
رسانه ای است نیز قرار بازداشت صادر شد اما وی با قرار وثیقه 

میلیاردی آزاد شده است. 

11ورزش سال هفتم
شماره   1845

پنجشنبه 
1403 .03 .17
28    ذی القعده     1445/    6  ژوئن  2024

a r m a n m e l i . i r

ابعاد جدید از پرونده فساد در فوتبال ایران 

 »افشاریان« بازداشت شد! 

 اعلامسقفبودجهلیگبرتریها  
بااشتباه۵میلیاردیقنبرزاده!

1403 تا  در حالی سقف بودجه سال های 
140۶ اعلام شد که نایب رئیس دوم فدراسیون 
فوتبال این مبلغ را به اشتباه 3۲0 میلیارد تومان 
عنوان کرده بود. سایت رسمی فدراسیون فوتبال 
دستورالعمل سقف بودجه سه فصل مسابقات 
طی سال های 1403 تا 140۶ باشگاه های لیگ برتر 
کثر مبلغ  را اعلام کرد. در این بخش نامه، حدا
پایه سقف بودجه 3۲5 میلیارد تومان اعلام شده 
است. این در حالی است که منصور قنبرزاده 
نایب رئیس دوم فدراسیون فوتبال سه روز پیش 
بعد از پایان جلسه هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال این مبلغ را 3۲0 میلیارد تومان اعلام کرده 
بود. او در پایان آن جلسه گفت: »کمیته تطبیق 
مقررات مبلغ اولیه 3۲0 میلیارد تومان را برای تمام 

باشگاه ها در نظر گرفته است.« 
 مبلغ سقف بودجه به شرح زیر است: 

مبلغ پایه سقف بودجه: 3۲5 میلیارد تومان
کثر ۶5 میلیارد سهمیه لیگ نخبگان: حدا

 50 کثر  آسیا: حدا سهمیه لیگ قهرمانان 
میلیارد تومان

کثر 35 میلیارد  دریافت مجوز حرفه ای: حدا
تومان

کثر 15 میلیارد تومان دریافت مجوز ملی: حدا

ویژه

ه  ر ستا چی  لیمو ی  مهد
آلومینیوم که در فصل اخیر 
گل به ثمر  لیگ برتر پنج 
رساند و پنج پاس گل داد، 
حالا به دنبال خودنمایی 

در عرصه ملی است 

گذاری  کتور نامه وا باشگاه ترا
این باشگاه را منتشر کرده است. 
این باشگاه اعلام آمادگی کرده 
که صددرصد سهام خود را برای 
گذاری در اختیار هیات فوتبال  وا

قرار دهد. 

سامان قدوس ستاره تیم ملی 
فوتبال در سالن وزنه حاضر 
شد و زیر نظر پزشک تیم ملی به 
تمرینات آماده سازی پرداخت 
و عضلات پای خود را در این 

تمرین هدف قرار داد. 

ت
شــ

س نو
عک

گذاری         وزنه   ستاره نامه وا

گفتوگو

پرسپولیس  پیشکسوت  قلیچ  وحید 
قهرمانی  خصوص  در  فوتبال  کارشناس  و 

گردان اوسمار صحبت کرد.  شا
   درباره پیروزی تیم فوتبال پرسپولیس 
مقابل مس رفسنجان و قهرمانی در لیگ برتر 

فوتبال، چه نظری دارید؟
 بازی از جنبه فنی هیچ جذابیتی نداشت 
بازیکنان  ساق های  در  استرس  و  ترس  و 
پرسپولیس به وضوح دیده شد. خدا را شکر با 
چنگ و دندان 3 امتیاز این مسابقه را گرفتیم و 
قهرمانی را کسب کردیم. مقابل مس رفسنجان 
90 دقیقه پراسترس را شاهد بودیم و در این 
باید  زیادی داشت  که اهمیت بسیار  بازی 
محکم تر و با آرامش بازی می کردیم. توپی که 
گولسیانی به تور دروازه حامد لک چسباند 
کمک خدا بود. بسیاری از بازیکنان در این 
مسابقه نمره منفی گرفتند و هواداران زیادی 
که در ورزشگاه بودند از این موضوع با خبر 
هستند. فشاری که روی بازیکنان بود نشان 
بازی  سه  که  چرا داشت،  آن ها  خستگی  از 
کردند و این  پشت سر هم و پرفشار را برگزار 

حجم از عدم تمرکز تقریبا طبیعی بود. 
    در رابطه با داوری دیدار پرسپولیس و 

مس رفسنجان، نظر شما چیست؟
از نظر من گل پرسپولیس آفساید بود، اما 
چطور یک داور می تواند چنین صحنه ای را 
تشخیص دهد؟ در طول لیگ از این اتفاقات 
برای بسیاری از تیم ها افتاد و حتی در برخی 
مسابقات به ضرر پرسپولیس نیز قضاوت شد. 
رخ دادن چنین اتفاقاتی نشان از ضعف کمیته 
داوران دارد. حتی اروپایی ها هم وقتی دیدند 
برخی صحنه ها با چشم قابل تشخیص نیست 
تکنولوژی کمک داور ویدئویی را وارد کردند، 
اما حالا که چند سال از این تکنولوژی می گذرد 
همچنان لیگ ایران از استفاده از آن عاجز 
است سوالی که فدراسیون فوتبال باید دلیل 
آن را توضیح دهد. امیدوارم در فصل آینده 
این اتفاقات را کمتر ببینیم و تیم ها به صورت 

عادلانه جایگاهشان را در جدول پیدا کنند. 
   نظر شما در رابطه با عملکرد اوسمار و 

آینده وی در باشگاه پرسپولیس، چیست؟
 پرسپولیس از زمانی که یحیی گل محمدی 
کتیکی تغییری  را از دست داد تقریبا از لحاظ تا
را  گل محمدی  نکرد. اوسمار دنباله مسیر 
گرفت و در این امر موفق ظاهر شد.  پیش 
که او هدایت سرخپوشان را بر عهده  زمانی 
گرفت در ۲ بازی دوستانه بازنده بود و کمتر 
کسی به او اعتماد داشت. وی با بهره گیری از 
کمک های کادر فنی و تجربه بازیکنان توانست 
تیم را به خوبی جمع و جور کند و با تمرکز روی 
مسابقات و برنامه ریزی دقیق تیم را به قهرمانی 
برساند که این در نوع خود برای اوسمار بسیار 
حائز اهمیت است. به نظر من او باید در تیم 
بماند و همچنان با تقویت خطوط پرسپولیس 
در فصل بعدی نیز به افتخارات دیگر دست 

پیدا کند. 

قلیچ: 
بازیپرسپولیسو

مسازجنبهفنیهیچ
جذابیتینداشت

 اولینتمرینتیمکشتیآزاد 
مجارستان در

ایسنا: اولین تمرین تیم اعزامی کشتی آزاد 
ایران به تورنمنت رنکینگ مجارستان در سالن 
تمرین این رقابت ها در بوداپست برگزار شد. در 
این تمرین که زیر نظر محسن کاوه سرمربی 
تیم ملی کشتی آزاد برگزار شد، آزادکاران پس 
کردن به مرور فن پرداختند. حسن  گرم  از 
یزدانی که به دلیل عمل جراحی کتف ۸ ماه 
دور از میادین بود قرار است در این مسابقات 
به میدان برود. وی تمرین خود را همپای سایر 
آزادکاران انجام داد و قرار است جمعه به مصاف 

رقبای خود برود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
در  پرسپولیس  باشگاه  معاون  بادامکی  حسین  ایسنا: 
خصوص حواشی ایجادشده در برنامه دوشنبه شب فوتبال برتر 
گفت: مدیرعامل پرسپولیس پس از گفت وگو در مورد مسائل 
پرسپولیس و پاسخگویی در مورد شرایط باشگاه، استودیو را ترک 
کرد و حتی در مقابل درخواست مجری برنامه برای پاسخگویی 
کید کرد  احتمالی به سرپرست مدیرعاملی باشگاه استقلال تا
کند و به  بعید است سمیعی در مورد پرسپولیس اظهارنظر 
همین دلیل استودیو فوتبال برتر را ترک کرد. موضوع این است که 
مدیرعامل باشگاه رقیب از همان ابتدا علیه باشگاه پرسپولیس و 
مجموعه تیم اظهارنظر کرد و هرچه دوست داشت بر زبان آورد. 
طبیعی است که درویش نیز به عنوان مدیرعامل باشگاه بزرگ 
پرسپولیس باید از حق میلیون ها هوادار این تیم دفاع کند و به 
همین دلیل در مقام پاسخگویی برآمد. وی افزود: در این بین 
ابتدا سمیعی لفظ و لحن درویش را چاله میدانی خطاب کرد و 
درویش نیز برای پاسخ به این اتهام زشت خواست از لحن زشت 
سمیعی انتقاد کند که متاسفانه به جای واژه لحن از واژه لهجه 

استفاده کردند. 

بیــنالمــلل
  خوان لاپورتا رئیس باشگاه بارسلونا در گفت و گو با شبکه 
»بارساوان« درباره مسائل مختلف از جمله عملکرد تیم در 
فصلی که گذشت، وضعیت مالی باشگاه و همین طور رقیب 
دیرینه یعنی رئال مادرید صحبت کرد. یکی از مسائل مرتبط با 
رئال مادرید که لاپورتا به شدت از آن گلایه داشت، شکایت کردن 
رقیب مادریدی از کاتالان ها درباره اتهامات منسوب به آنها در 
پرونده نگریرا )تبانی با نایب رئیس اسبق کمیته داوران فوتبال 
اسپانیا( بود. رئیس بارسایی ها همچنین درباره خرید جدید 
کهکشانی  ها صحبت کرد. لاپورتا گفت: چیزی که ما می خواهیم 
این است که بارسلونا قهرمان لیگ قهرمانان شود و همه بازی ها 
را ببرد. درباره خرید امباپه هم باید بگویم که من به شخصه به 
پیروی از فلسفه بارسا که اعتماد به استعدادهای پرورش یافته 
کادمی لاماسیاست، اعتقاد دارم. رئیس بارسایی ها درباره  در آ
شکایت رئالی ها هم گفت: رئال مادرید بازی کثیفی را با ما شروع 
کرد. علاوه بر این، آنها گزارش هایی را هم علیه داوران در شبکه 
تلویزیونی شان منتشر کردند و با این کارشان طوری وانمود 
کردند که داستان و تاریخ کاملا علیه آنها بوده، در حالی که همه 
می دانند این رئال مادرید تیمی است که همیشه بیش از همه 

از تصمیمات داوران سود برده است. هیچ کس 
نمی تواند ثابت کند که ما داوران را برای 
بازی ها خریده ایم، چون چنین  بردن 
کاری نکرده ایم. روابط باشگاه های رئال 

مادرید و بارسلونا تا پیش از شکایت 
طرف مادریدی از کاتالان ها به 

آنها  بودن  هم جبهه  سبب 
در مورد تشکیل سوپرلیگ 
اروپا، دوستانه بود اما بعد 
از این اتفاق، آنها نه تنها در 

زمین بازی بلکه در ساختار 
دشمنانی  به  نیز  مدیریتی 
سرسخت برای یکدیگر تبدیل 

شدند. 
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گردان امیر قلعه نویی امروز  آرمان ملی: شا
در ادامه رقابت های دور نخست از مرحله 
مقدماتی جام جهانی ۲0۲۶ در قاره آسیا به 

مصاف هنگ کنگ می روند. 
   پیش بازی

هنگ کنگ یک تیم نسبتا با تجربه برای 
بازی روز پنجشنبه در اختیار دارد، در حالی که 
کاپیتان یاپ هونگ فای با رکورد 9۲ بازی برای 
اژدها، تکیه گاه اصلی است. مایکل اودبولوزور، 
که همکاری خود را در آلمان با اینگولشتات 
دسته سوم ادامه می دهد، باید در کنار پون 
گرچه  پوی هین به رهبری خط ادامه دهد، ا
مت آور برای شروع رقابت خواهد کرد، در حالی 
که تان، چون لوک موظف است در هافبک 
پیشرفته ادامه دهد. امیر قلعه نویی در روز 
پنجشنبه یک تیم قدرتمند برای ایران دارد و او 
زوج سردار آزمون و مهدی طارمی را در اختیار 
دارد. او باید در جای دیگری تصمیم بگیرد و 
مهدی قائدی امیدوار است پس از رسیدن به 
هفت گل بین المللی در 1۸ بازی ملی به بازی 
در پست وینگر ادامه دهد، در حالی که علیرضا 
جهانبخش، مهدی ترابی و اللهیار صیادمنش 
نیز برای حضور در ترکیب رقابت خواهند کرد. 

   آمار سردار
سردار آزمون با 3 گل در کنار غفور جهانی 
گلزن ایران در تقابل با هنگ کنگ  بهترین 
مسابقه  این  در  گلزنی  صورت  در  و  است 
می تواند بهترین آمار را مقابل این تیم داشته 
باشد. سردار آزمون در بازی برگشت مقدماتی 
جام جهانی ۲0۲۲ مقابل هنگ کنگ گلزنی کرد 
و در پیروزی دو بر صفر ایران گل اول تیم ملی 
کرد، او در بازی رفت  را وارد دروازه حریف 
گل برای ایران به  جام جهانی ۲0۲۶ هم دو 

ثمر رساند تا آمار خود به 3 گل برساند. این 
در حالی است که نزدیک ترین گلزن تیم ملی 
کریم انصاری فرد با ۲ گل است که در لیست 
تیم ملی حضور ندارد، در بین بازیکنانی که در 
اردوی تیم ملی حضور دارند مهدی طارمی با 
1 گل می تواند تعداد گل هایش را افزایش دهد. 
وحید امیری، علی قلی زاده، رامین رضاییان، 
مهدی قایدی بازیکنانی هستند که در حال 
گلزنی  حاضر فوتبال بازی می کنند و سابقه 

مقابل این تیم شرق آسیا را داشته اند.
   احتمال محرومیت 

شجاع خلیل زاده در دیدار رفت مقابل هنگ 
کنگ که تیم ملی ایران موفق به کسب پیروزی 
چهار بر صفر شد، تنها کارت زرد را دریافت کرد 
کنون در آستانه محرومیت از بازی برگشت  تا ا

برابر ازبکستان قرار داشته باشد. 
سامان فلاح، مدافع جوان تیم ملی ایران نیز 
پس از حضور تعویضی در مسابقه رفت مرحله 
مقدماتی جام جهانی مقابل ترکمنستان، یک 
کارت زرد گرفت تا او هم در آستانه محرومیت 
تیم ملی  لیست  در  نامش  البته  ولی  باشد 
کریمی دیگر  نیست. رامین رضاییان و علی 
بازیکنان یک کارته تیم ملی ایران در مرحله 
مقدماتی جام جهانی هستند که مثل سامان 
فلاح در اردو حضور ندارند تا خطر محرومیت 

برای آنها وجود نداشته باشد. 
   صحبت قلعه نویی

به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، 
از  پیش  خبری  نشست  در  قلعه نویی  امیر 
دیدار برابر هنگ کنگ با اشاره به تغییر در 
رأس کادر فنی حریف اظهار کرد: اندرسون 

باعث تحول و پیشرفت فوتبال هنگ کنگ 
شد و تلاش های او قابل ستایش است. ما در 
آخرین مصافی که با این تیم داشتیم، با وجود 
فرصت های زیادی که ایجاد کردیم با یک گل 
این تیم را بردیم و بازی سختی را برابر این تیم 
پشت سر گذاشتیم. دیدار پنجشنبه سومین 
بازی است که در چند ماه گذشته برابر این 
تیم خواهیم داشت. وی افزود: پنجشنبه با 
تمام توان برابر هنگ کنگ بازی می کنیم و با 
وجود اینکه صعودمان قطعی شده اما دیدار 
بسیار مهمی برای ماست و به همین خاطر با 
تمام بازیکنان به اینجا سفر کرده ایم. سرمربی 
تیم ملی در پاسخ به این سوال که چرا بازی 
قبلی شما برابر هنگ کنگ دیدار سختی شد 
و آیا بازی پنجشنبه هم مشکل خواهد بود 
گفت: هر بازی شرایط خاص خود را دارد. در 
بازی پنجشنبه نه به دیدار رفت فکر می کنیم 
نه به دیدارمان در جام ملت ها. پنجشنبه 
روز و بازی جدیدی است و به دنبال کسب 
گر در بازی آخرمان برابر  سه امتیاز هستیم. ا
استفاده  موقعیت هایمان  از  کنگ  هنگ 
می کردیم، شاید آن بازی تا آن حد سخت 
نمی شد. چیزی که مشخص است اینکه هنگ 
کنگ طی سال های اخیر پیشرفت زیادی با 
اندرسون کرده و یکی از مثال های پیشرفت 
فوتبال هنگ کنگ نتایج تیم المپیک است. 
که تغییر  قلعه نویی در پاسخ به این سوال 
سرمربی هنگ کنگ چقدر باعث تفاوت این 
تیم نسبت به رقابت های جام ملت ها خواهد 
شد گفت: هر بازی شرایط خاص خود را دارد 
ولی در آن بازی هنگ کنگ با تفکر خیلی خوب 

کتیکی منظم در دفاع و حمله ظاهر شد.  و با تا
بازی های هنگ کنگ را آنالیز کرده ایم. آنها در 
دوندگی و فشار از بالا و رو به جلو خیلی خوب 
کار می کنند و پنجشنبه هم چنین شرایطی 
خواهند داشت. سرمربی تیم ملی در پایان در 
پاسخ به سوال خبرنگاری که از او پرسید پس 
از یک فصل سخت برای بازیکنان و سفری 
طولانی از ایران به هنگ کنگ هدف تان از 
حضور بازیکنان اصلی در بازی پنجشنبه و 
دیدار برابر ازبکستان چیست گفت: هر دیدار 
به ویژه بازی های ملی حساسیت خودش را 
دارد. وقتی در تیم ملی حضور دارید همه مردم 
دنبال پیروزی هستند بنابراین در این لباس 
خوب بازی کردن همیشه برای ما مهم است 
و حریف تفاوتی برای ما ندارد. ضمن اینکه 
این بازی در رده بندی و سید بندی هم خیلی 
مهم است و به همین خاطر ما برای این بازی 
از ترکیبی از بازیکنان جوان و با تجربه استفاده 

خواهیم کرد. 
   خلیل زاده 

شجاع خلیل زاده در نشست خبری پیش 
از دیدار برابر هنگ کنگ در پاسخ به سوال 
خبرنگاری که از او پرسید با توجه به تغییرات 
کادر فنی حریف چقدر این تیم نسبت به جام 
ملت ها تغییر خواهد داشت، گفت: در فوتبال 
هر مربی سلیقه و فلسفه خودش را دارد، اما 
که برای ما اهمیت دارد برنامه های  چیزی 
سرمربی خودمان است. وی افزود: هنگ کنگ 
کیفیت  تیم خوبی است و آنها از خودشان 
خوبی در جام ملت ها نشان دادند ولی ما 
در بازی پنجشنبه تلاش می کنیم طبق نظر 
سرمربی مان، با کیفیتی خوب سه امتیاز بازی 

را کسب کنیم. 

هنگ کنگ - ایران 

رفتارغیرحرفهایمدیرعاملسرخها

تیم استقلال یک بازی جسورانه را مقابل پیکان به نمایش 
گردان نکونام نشان دادند که می توانند اینگونه با  گذاشت. شا
صلابت بازی کنند و دیدار مقابل نساجی تنها اشتباه کادر فنی 
استقلال بود. سیستمی که جواد نکونام مقابل پیکان در تیم 
تشکیل داد متفاوت بود و صد حیف که به خاطر مشکلات داوری 
ج شد. نکونام مقابل پیکان  قهرمانی از جنگ استقلال خار
بهترین تصمیم را گرفت و با ارنجی که در تیم شکل داد یک بازی 
کاملا هجومی و چشم نواز را به نمایش گذاشتند. نکونام نشان 
داد که می تواند اینچنین خوب و هجومی بازی کند، اما نمی دانم 
که چرا مقابل نساجی که به یک پیروزی مهم نیاز داشتند املا 
بی برنامه و دفاعی بازی کردند و فریب نتیجه رقیب را خوردند. 
تیمی که می خواهد قهرمان شود دقیقا باید همین طور هجومی 
بازی کند. پرسپولیس با کمک داوری حق استقلال را خورد و 
این بر کسی پوشیده نیست و همه فوتبال دوستان ایران این 
موضوع را به خوبی درک می کنند. در رابطه با داوری این فصل از 
مسابقات، کسی را متهم نمی کنم تا بگویم این شخص کم کاری 
کرد و یا فرد دیگری لیگ را مهندسی کرد، اما کار قضاوت چیزی 
بود که باید شرافت در آن رخ می داد. صحنه گل پرسپولیس شاید 
کار دشواری بود، اما از آنجا که هفته حساسی را دنبال می کردیم 
داور باید با کمک هایش مشورت می کرد. جسارت عرب براقی 
در یک برنامه تلویزیونی مقابل مدیرعامل یک باشگاه پرطرفدار 
به هیچ عنوان قابل توجیه نیست و او وقتی عملکرد ضعیفش 
را به وضوح دید باید از هواداران استقلال عذرخواهی می کرد. 
رسانه ملی رسالتش ترویج اخلاق حرفه ای بین عموم است. اینکه 
یک مجری که خودش را بی طرف نشان می دهد و در یک برنامه 
تلویزیونی موجبات توهین به مدیرعامل و نماینده میلیون ها 
هوادار استقلال را ترتیب می دهد نشان دهنده ضعف این برنامه 
است. سمیعی کاملا با متانت و احترام به تیم رقیب در این برنامه 
حاضر شد، اما متاسفانه برخی نه تنها به او بلکه به گویش بخشی 
از مردم ایران توهین کردند. کار درویش به عنوان یک فرد حرفه ای 
کاملا زشت و سخیف بود و باید با وی برخورد شود. از این اتفاقات 
بسیار خجالت زده هستم امیدوارم کسانی باشند که با افراد خاطی 
گر رنگشان قرمز باشد. شخصا از مردم خوب  برخورد کنند حتی ا
و محترم شمال کشور عذرخواهی می کنم. این توهین درویش 
شخصیت و فرهنگ باشگاه پرسپولیس را هم خدشه دار کرد. از 
اینکه در مکتب باشگاه استقلال بزرگ شدم خوشحال هستم، 
زیرا ادب و متانت یک اصول در این باشگاه یزرگ است. وقتی 
قهرمانی را به ناحق از دست دادیم در کنار انتقاد هایی که کردیم 
به باشگاه پرسپولیس نیز تبریک گفتیم. همان طور که مشخص 
است استقلال شرافت و اخلاق را در این فصل برنده شد و امیدوارم 

که این موضوع در بین تمام تیم های لیگ برتر ترویج داده شود. 

محمدمومنی
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